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HETENTE
az újságárusoknál

Hazaárulás!

Leszavazta 
az Országgyűlés 
a politikusbűnözés ellen 
fellépő javaslatokat 

Z. Kárpát Dániel: Megvédjük a hungarikumokat!

A Jobbik módosító javaslata az alaptörvény-
ben rögzítette volna, hogy „a termőföld és az 
ivóvízkészlet kizárólag magyar állami vagy 
helyi önkormányzati tulajdonban, illetve ma-
gyar természetes személy tulajdonában lehet”. 
A Jobbik módosító javaslatát már a bizottság-
ban sem támogatták az álnemzeti kormány-
pártok, ezért a Jobbik név szerinti szavazást 
kezdeményezett.
A név szerinti szavazáson azonban a liberális 
kormánypárti képviselők kivétel nélkül eluta-
sították a nemzet megmaradása szempont-
jából elengedhetetlen kezdeményezésünket. 
Ahogyan nem a Jobbik, hanem a Fidesz pad-
soraiban foglalnak helyet olyan álláshalmozó 

Az Országgyűlés leszavazta a Jobbik, a politikus-
bűnözés elleni fellépés jegyében az Alaptörvény 
tervezetéhez benyújtott módosító indítványait. A 
kormánypárti képviselők sem az országgyűlési kép-
viselők választópolgárok általi visszahívhatóságának 
megteremtéséért, sem a politikusi álláshalmozás el-
leni tényleges fellépés érdekében, sem a mentelmi 
jog eltörléséért fellépő javaslatot nem támogatták.

Z. Kárpát Dániel sajtótájékoztatóján kijelentette: 
a Jobbik módosító javaslatok „tömkelegét” fogja 
benyújtani a kormányzat készülő hungarikum tör-
vénynek nevezett csomagjához, hogy az „ordító hi-
ányosságokat pótolják”. Hangsúlyozta: az elmúlt 20 
évben a kormányok hazaárulásban egymást váltották 
azzal, hogy beengedték a multinacionális vállalato-
kat a hungarikumok piacára.
Z. Kárpát Dániel szerint ennek köszönhető, hogy 
ma már sok magyarnak tűnő nevű vagy csomagolá-
sú terméket gyártó cég valójában vagy nem magyar 
tulajdonban van, vagy a terméket nem is Magyar-
országon gyártják. A Jobbik kezdeményezni fogja a 
génmódosított élelmiszerek szabályozásának súlyos 
szigorítását, amelyet bár ma Magyarországon élel-

képviselők, akik polgármesterként izraeli be-
fektetőknek árusítottak ki értékes, felszín alatti 
vízkészlettel rendelkező földterületeket (példá-
ul Tiszasziget). A Jobbik, mint az Országgyűlés 
egyetlen nemzeti érdekeket képviselő ereje meg-
magyarázhatatlan nemzetellenes cselekedetnek 
tartja a fülkeforradalmi kormánypártok maga-
tartását. Javaslatunk elfogadása nem jelentette 
volna az Európai Unióból történő azonnali ki-
lépésünket, ám az is tény: a magyar föld és a las-
san háborúkat kiváltó vízkincs védelmét sokkal 
fontosabbnak tartjuk uniós tagságunknál.
Kíváncsian várjuk, hogy mindezek után ho-
gyan néznek majd a fideszes képviselők a vá-
lasztóik szemébe.

miszer formájában nem, de a takarmányozásban 
lehet használni, így eljut az emberekhez is. További 
újdonság lenne a Jobbik szerint, hogy szigorítanák 
egy-egy termék címkézését is: minden terméken a 
jelenleginél sokkal nagyobb méretben kellene szere-
peltetni a származási országot.
Ezen kívül a Jobbik tervei szerint a vásárlók megté-
vesztésére alkalmas jelöléseket is megszüntetnék, így 
a nem magyar termékeken szereplő piros-fehér-zöld, 
vagy egyéb magyar termékre utaló ábrák esetén el-
rettentő összegű bírságot szabhatna ki a versenyhiva-
tal vagy a fogyasztóvédelem.
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A külhoni magyar fiatalok 
hazai felsőoktatásba jelentkezésének 
könnyítését kezdeményezi a Jobbik 

Az Országgyűlés hétfői ülésén Szávay István, a 
Jobbik Nemzetpolitikai kabinetjének elnöke az-
iránt érdeklődött, mit kíván tenni a kormány an-
nak segítésére, hogy a muravidéki magyar diákok 
gond nélkül jelentkezhessenek a hazai felsőokta-
tásba. Néhány héttel ezelőtt ugyanis Lendván tett 
látogatást, ahol helyi magyar fiatalok kerestek meg 
problémájukkal: Szlovéniában az érettségi bizo-
nyítványt csak július 13-án kapják kézhez, miköz-
ben a magyarországi felsőoktatási intézményekbe 

való jelentkezéshez szükséges másolatot július 7-ig 
lehet elküldeni. A muravidéki végzős középiskolá-
sok így kicsúsznak a határidőből, és csak egy évvel 
később tudnak jelentkezni magyarországi főiskolára 
vagy egyetemre. Ehhez hasonló problémák egyéb-
ként más régiókban is előfordulhatnak. A politikus 
ezért azt javasolta, hogy az érintett külhoni magyar 
diákok esetében az állam tegyen kivételt, és számuk-
ra tolja ki néhány nappal a dokumentumok beadá-
sának határidejét.
Válaszában Halász János, a Nemzeti Erőforrás Mi-
nisztérium államtitkára megköszönte, hogy a Jobbik 
olyan problémára hívta fel a figyelmet, amely több, 
külföldön érettségiző magyar fiatalt is hátrányo-
san érint. A kormány nevében bejelentette, hogy 
a készülő új felsőoktatási felvételi eljárásról szóló 
kormányrendeletet ezért módosítani fogják, ezzel 
lehetőséget nyújtva a határon túli magyar diákok-
nak, hogy bármely magyarországi felsőoktatási in-
tézménybe idejében jelentkezhessenek.

L. Simon egyszerűen alkalmatlan

Z. Kárpát Dániel: A kormány kezdje magán 
a megszorításokat! 

Egyszerűen alkalmatlan feladata ellátására L. Si-
mon László, az Országgyűlés kulturális bizottságá-
nak elnöke – szögezte le sajtótájékoztatóján Pörzse 
Sándor.
A jobbikos képviselő szerint a fideszes politikus-
nak több okból is távoznia kell posztjáról. „L. Si-
mon László folyamatosan kritizálja, kommentálja 
a jobbikos hozzászólásokat, mindezt házszabályel-
lenesen, mert ezt csak akkor tehetné meg, ha átadja 
az elnöklést” – mondta el Pörzse. A bizottsági el-
nök nem riad vissza a személyeskedéstől sem, így a 
Jobbik levélben kérte Kövér Lászlót, hogy közösen 
találjanak megoldást a kialakult helyzetre.
A politikus elmondta: L. Simon sajátos politikai 
stílusa nem új keletű, Fejér megyei közgyűlési kép-
viselősége idején saját, számára nem szimpatikus 
párttársainak „küldözgetett borítékban selyemzsi-
nórokat”.
A Jobbik szerint L. Simon nem csak ülésvezetési stí-

A Jobbik felszólítja a kormányt, hogy korábbi ígé-
retének megfelelően vezesse be az állami telefon-, 
bútor- és autóvásárlási moratóriumot – jelentette ki 
Z. Kárpát Dániel sajtótájékoztatóján.
A Jobbik országgyűlési képviselője emlékeztetett rá, 
hogy az előző kormány luxuskiadásai ellen a Fidesz 
ágált leginkább még ellenzékben. Orbán Viktor mi-
niszterelnökként 2010. június 8-án a parlamentben 
az első gazdasági akcióterv ismertetésekor huszon-
harmadik pontként megígérte, hogy bevezetik a 
moratóriumot. Ehhez képest sajtóhírek szerint a ka-
binet most 7 milliárd forintot akar elkölteni állami 
autóbeszerzésekre – mutatott rá.

lusa, de morális okok miatt sem maradhat a helyén. 
Pörzse Sándor emlékeztetett: a fideszes képviselő 
2003-ban „teljesen obszcén és öncélúan trágár” 
verseket tartalmazó kötetet jelentetett meg. Ráadá-
sul mindezt állami támogatással, tehát a mi adófo-
rintjainkból tehette a Medgyessy-kormány idején 
– tette hozzá. „Mindenkinek szíve-joga, hogy mi-
lyen verseket ír, de ez a szellemiség semmiben nem 
különbözik attól, ahogy Alföldi Róbert a Nemzeti 
Színházat igazgatja” – mutatott rá a politikus.
Pörzse Sándor felidézte, hogy a választások után 
nem csak a Jobbik, de a kormánypártok szavazói 
– különösen a KDNP szimpatizánsai - is nagy 
várakozással tekintettek a liberálisok által uralt 
kultúra átalakítása elé. A politikus úgy véli, az em-
berek joggal várták el, hogy a liberális értelmiség 
megmondóembereit lecseréljék, vagy legalább ne 
hozzák ismét helyzetbe. Ezzel szemben nemhogy 
a helyükön maradhattak, de még ellentámadásra 
is futja az erejükből, folyamatos hazugságokkal 
traktálják a nyugati sajtót, „gyakorlatilag feltörlik 
a padlót a Fidesszel” – mutatott rá a jobbikos kép-
viselő.
Magatartása és beállítottsága alapján azt kell mon-
danunk, hogy L. Simon László is ehhez a körhöz 
tartozik – szögezte le Pörzse.
Kérdésre válaszolva a politikus megígérte, hogy 
a Jobbik utána fog járni a bizottsági elnök 
ingatlanpanama-ügyeinek is.

Ez a Jobbik szerint elfogadhatatlan, hiszen ma 
Magyarországon egyes megyékben a közétkeztetés 
sem megoldott, illetve ebből a pénzből akár egy 
komplett kórházat fel lehetne szerelni – hangsú-
lyozta a jobbikos képviselő.
Z. Kárpát Dániel kitért arra is, hogy a Széll Kál-
mán Terv megszorításai egyedül a kormányzati 
felsővezetők luxuskiadásait és luxusigényeit nem 
érintik, pedig a kormánynak a megszorításokat 
magán kellene kezdenie. Z. Kárpát Dániel felvetet-
te a kérdést: mennyire vehető komolyan egy olyan 
kormány, amely saját ígéreteivel is szembemegy?

Dúró Dóra: A minden áron erőltetett 
integráció nem hozott érdemi előrelépést 
Dúró Dóra sajtótájékoztatóján kijelentette: az ed-
digi kormányok által „mindenáron erőltetett in-
tegráció nem hozott érdemi előrelépést” a sajátos 
nevelési igényű gyerekek oktatási rendszerében.
A Jobbik szerint itt az ideje változtatni a sajátos 
nevelési igényű gyerekek oktatási rendszerén, mert 
az eddigi kormányok által „mindenáron erőlte-
tett integráció nem hozott érdemi előrelépést a 
területen” – mondta Dúró Dóra. Hangsúlyozta: 
alapvető változásra van szükség a pedagógusok, az 
intézmények és a diákok szempontjából is. Dúró 
Dóra szerint ugyanis nem elvárható egy megfelelő 
szakképzettséggel nem rendelkező tanártól, hogy 
olyan iskolában tanítson, ahol sok a sajátos neve-
lési igényű gyerek.
A Jobbik szerint erre a helyzetre Pokorni Zoltán-
nak, az oktatási bizottság fideszes elnökének ja-
vaslata is csak „felszínes megoldás” mert a gyógy-
pedagógia erősítése a pedagógusképzésben nem 

pótolhatja a kifejezetten ezt tanuló szakembereket. 
Dúró Dóra elmondta: jelenleg dupla fejkvóta jár 
egy-egy sajátos nevelési igényű gyermek oktatásáért. 
Ezért szerinte sok intézmény úgy fogad be ilyen gye-
rekeket, hogy nincsenek felkészülve az oktatásukra. 
A Jobbik éppen ezért országos felmérést készítene, 
amelyből kiderülne, hogy mely intézmények alkal-
masak valóban az ilyen gyermekek megfelelő okta-
tására.
A diákokkal kapcsolatban Dúró Dóra kifejtette: 
vannak olyan sajátos nevelési igényű gyerekek, akik 
nem képesek beilleszkedni a közösségbe és ezzel sok 
esetben a többi gyereket gyengítik, éppen ezért igen-
is új speciális osztályokat és intézményeket kell lét-
rehozni és támogatni. A Jobbik szerint minden gye-
reket meg kell vizsgálni, hogy képes-e beilleszkedni. 
„Nem szabad senkit kizárni, de nem szabad erőltetni 
sem az integrációt olyan esetekben, ami senkinek 
sem használ” – tette hozzá Dúró Dóra.


